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I'}I{EDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 17. sjedrrice Gradskog vije6a odrZane,
dana 25.09.2023. godine, dostavljaju se.

Na osrtovu dlana 167. stav l. i dlana l7l a. stav l. Poslovnika o radu Gradskog vije6a
Zavidoviii - novi predi5ieni tekst (,,SluZbeni glasrrik Grada Zavidovici", broj: 7122). u prilogr-r akta
dostavljarno vijeinidka pitanja i Inicijative postavljene na 17. sjednici Gradskog vijeca odrZanoj, dana
25.09.2023. godine:

- Inicijativa vije6nika Ferida Kaknjalevi6a- lnicijativa-lnforrnacija u sektoru klaclenja i igara na
srecu

- Inicijativa vije6nika Ilaris llodZi6- Inicijativa za donoSenje Odluke o izgradnji pjesadke staze na
Setali5tu pored hotela Kristal u ulici ,,l.lasana Kjahje pru5daka..

- Inicijativa vije6nika Sernsudin Skeji6- lnicijativa za pronrjenu proccdure Rasprava po
vijeinidkinr inicijativama i nadinu na koji se iste usvajaju;

- Inicijativa vijecnika Sernsudin Skejii- Inicijativa za donoSenje Odluke o subvencioniranju
tro5kova lijedenja djece i mladih oboljelih od malignih bolesti (hema-orrkoloSki pacijenti) u
iznosu od 1000 KM po pacijentu godi5nje

- Inicijativa vijeinika Admir Fojnica - Inicijativa za raspisivanje Javnog konkursa za udenike
osnovnih i srednjih Skola u obiljeZavanju znadajnih datuma za dri.avu i lokalnu zajednicLr u
pisanju literarnih radova;

- Inicijativa vijeinika Adrnir Fojnica - Inicijativa za iz.gradLrju sponrenika ubijenoj djeci
Zavidovica tokonr agrcsiie rra Itepubliku Bosnu i Ilercegovinu u periodrt 1992 1995. godinc;

- Vi.iccnidko pitanje Ilakija Osrniil
- Vijccnidko pitanje Armin Imanrovic ( l) i (2);
- Vije6nidko pitanje vijednika Ferida Kaknja5evica;
- Vije6nidko pitanje vije6nika Hamdo DLini(,;
- Vije6nidko pitanje vijeinika Haris HodZi6;
- Vije6nidko pitanje vije6nika Mujkii Admir (l), (2) i (3);
- Vijednidko pitanje vijeinika Sernsudina Skejica (t) i (2);
- Vijeinidko pitanje Rarniza [,atif,ovica;
- Vijeinidko pitanje Itel'ik Catii

iJ prilogu akta dostavljanr Varn vijeinidka pitanja ilnicijative poslavl.icna na 17. sjednici Gradskog
vijcca odrZane, dana 25.09.2023. godine.

Odgovore rra postavlicna vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti predsjedavajucrenr
cradskog vije6a radi uvr5tavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog viieca.

S po5tovanjern.
PI{ILOG: Vijednidka pitanja i inicijative sa 17. sjednice G

25.09.2023. godine
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PREDMET: Vijednidka pitanja i inicijative sa 17. sjednice Gradskog vije6a odrLane,

dana 25.09.2023. godine, dostavljaju se.

Na osnovu Elana167. stav 1. i dlana 171 a. stav 1. Poslovnika o radu Gradskog vije6a

Zavidovi(i - novi predi$feni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovili, broj : 7122), u prilogu

akra dostavljamo vijeinidka pitanja i Inicijative postavljene na 17. sjednici Gradskog vije6a

odrZanoj, dana 25.09 .2023. godine:

Hakiia Osmid
Predmet: Vije6niiko Pitanje
Shodno odredbama o iadu i,oslovnika Gradskog vijeda postavljam vije6nidko pitanje koje se

odnosi na poslove asfaltiranja puta Brezik - Lug - Memi6i. Naime, pitanje postavljam iz

razlogainteresa mjeStana, a i mene lidno interesuje kada 6e krenuti ti radovi. Imam informaciiu

da jJan znatajai broj gradana pomenutih naseljenih mjesta je udestvovao u dobrovoljnim

priiozima i da su ruf.uplfi zna1iina finansijska sredstva, odekuju vjerovatno i od gradskog

budZeta i od gradonadlhika i nadleZnih siuzbi da se ukljude u taj .projekat 
dobrovoljnih

priloga, da daju svoj doprinos iz budZeta gtadai da se.krene u realizaciju tog projekta' Znamo

da je jesen ve6 stigla, zimski period je ,-eoma blizu i evo dobro bi bilo da se prije kisnih i

snj eznih dana poku5 a realizitati taj proj ekat'

Armin Imamovid
Predmet: Vijedniiko Pitanje (l)
Kada se planira podijeiiti kante uz sliv rijeke Krivaje, kante za smece?

Predmet: Vije6niiko Pitanje (2)

Da li je predvideno iz Bra5ljevina autobuska linija?

Ferid KakniaSevid
Predmet: Inicijativa
Na osnovu dlana 8., te dlana 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a zavidovili upu6ujem

vije6nidku inicijativu naslovljenu ru rir,ren, sluZbu gradskog ui;teu Zavidovi1i da zajedno sa

naddleZnim sluZbama sadini i uvrsti na dnevni red na neku oI narednih sjednica Informaciju u

sektoru kladenja i igara na sre6u'

ObrazloZenje: Veliii broj gradana u zadnje vrrjeme

nauod"6i da su kladenje i kockanje u zamahu i da je
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Crad Zavidovi6i, Ulica Safvet-bega BaSagiCa brojg'72220 Zavidovrii

Telefon: 0321206-Tg|info,tax: 0321206-T06,uruutauidouiciba,,rradl.zavidovici/Azavidovici'l)a 
qzdrcr@Urllr-e1.ba'

traLi da se o ovome raspravlja na vije6u

za ovako mali grad preveliki broj mjesta



gdje se ista mogu obavii, dime se posljedidno doprinosi siroma5tvu i hronidnom stresu
stanovniStva.
Nisu potrebna sredstva za provodenje predmetne inicijative.
Predmet: Vije6niiko pitanje
Na osnovu dlana 8.. te ilana 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i upuiu.fem
vijecnidko pianje menadZmentu i direktorici JU Dom zdra'u,lja Zavidovici u kojemu y;rtim
odgovor na rad i funkcionisanje rada pojedinih sluZbi.
Naime pismenim putem u anonimnom pismu od ,,grupe gradana- trudnice" i ,,grupe gradana-
majke" traZi se od mene da ukaZem na probleme koji postoje u nefunkcionisanju dvije sluZbe i
to SluZbe za ginekologiju i perinatologiju sa porodiliStem i pedijatrijske sluZbe.
Ukratno problemi se odnose na nefunkcionalnost porodili5ta i problemi sa narudivanjem i
dinamikom pregleda na SluZbi za djedije bolesti (4 pedijatra, piazni hodnici, a pacijenti se
vraiaju itd)
Uz vijeinidko pitanje prilaZem i kopiju navedenog pisma.

PRILOG: Pismo
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Crad Zavidov idi, Ul ica Safr erbega BaSagi Ca broj 9, 7 2220 Zav i dovi 6i

Telefon: 0321206-780info, fax: 0321206-706,uywzarido,lerla,srad..zavidovici(azavidovici.ba.opzdici@bihrret.ba,



,1:

i!

I

i 501 11

',70a

i l1:3ll:31

JP BH P,O$TAAo.o.

,.1! IH
t2n0 f 6.09.2023

Spocijal istilko Ginekqlo5ka .

Ordinacila Dr. KAKNJASEVIC
Ul.Cazi Husref-begova bb

72220 Zavidovidi
n/r Doktora



POS,I.oVANt DoKToI\E oBRAcnMo VAM sE KAo oPcINsKoM vUEcNIKU I DOKoToRU DAVAM UKAZEMo NA PIioBLEME KoJI PoSTC,JE U DoMU ZDRAVLJA ZAvIDoV6i.-.
KAo sTo vAM JE PozNATo u DoMU zDRAvuA posroJl poRoDlLrsTE KoJE sE FINANSIRA IzZAVODA.

r.O I'OTTOOILISTE POSTOJI SAMO ZA UZIMANJE SREDSTVA OD ZAVODA. SADA SE SVE
TRUDNICE SNLTU ZN ZENICU :ER IVI XAZU OE VISU NENINJU BABICA I DA NE RADI,

yrLry..1ncng IMAJU, RADE ALI NEZNAJU ORGANIZOVATI I RADrl. AKO FAr.l Z.aSto ne pntuc
sA BtttoA ZENE rore su cctDtNAMA NR CErnu.lu roc po$L^,

VI TEO OPCNSTI VILTCNIrc I DOKTOR OD TE STRUKE MOLIMO VAS KAO GRUPA GRADANA
O'RUDNICA) DA NA VIJECU POSTAVITE PITANJIi U VEZI OVOG.

rNTO NT,STO OA POETIJI, A PACIJENTI SE NE ZBRINJAVAJU I NE DOBIJAJU POTREBNU
USLUCLJ,NECo su pnepuSrellt SAMI SEBI I SRECI^
POI1OD KAD KRENE TEI UTOCUCE DA U 2I VIITJKU JEDNA ZDITAVSTVENA USTANOVA NE

rvrozE pnuZrTr usr.r.JGU n rVe, ceK z r_lerann crnoKolocA.

GRIJPA GITADANA - MAJKE

Ne o:ee l.lEu u DOMU ZDRAVLJA TMAJU 4 pEDTJATRA KAD GoD sE DoEE HoDNrct su pRAZNI
A pACtJEN'tr sg vnaCe.lu, uoRe seNanudrt.

DJECA SA TEMPERNTUROM PO 3 DANA DOVEDU 8E I VRATE, DOBIJU TERMIN UA 3.4 DANA,

KAKO RODITEII}r'...OLE ZNATI KAD CP SC OI.rErg RAZBOUETI I OA TREZ,I 7 DANA PRIJF-.I'ERMIN?

MOLIMO VAS DA OVA PITANJA POSTAVITE NA oPClNsTou VIJECU JER JE cRAD ZevIoovICI
osNtvee DoMA zDRAvLJA I MENUJE upRAvu._ DTREKToRA.

KAKO VAM UOZU PNOCI IZ-V.IESTE,I O POSLOVANJU, A PACIJEN'II NEMAJU ADEKVA'I'NU
USLUCU?
NAPLACUJE sE svE I Sro rReee r Slo Ng rRErlA.

Dr.Ferid KakanjaSeviC
Ul.Gazi Husref be gova
72220 Zavidovi&i



Hamdo DZinid
Ja 6u jedno usmeno vijednidko pitanje postaviti, tide se izgradnje rekonstrukcije vodovoda u

Vozu6oj i evo svi smo mi ovdje svjedoci da smo nekad u jesen pro5le godine potpisan zavrSni

ugovor da se zavr5i, da se moZe korisiti vodovod u Vozu6oj. Medutim uradeno je sve osim

bazena. E sad imali smo jedan problem na koji sam ja ukazivao ditavo ljeto ove godine i
prolje6e pristupnog puta _ i taj problem je, evo raspisale su sluZbe javnu nabavku, pro5lo je

dini mi se BN transport je realizovao prije jedno mjesec do mjesec i po, dovjek me zvao sa

terena da je napravio taj pristupni put, mada kalkulacije nisu baS bile dobro sradunate, ali -
uradio i od tad nadalje dekamo preduze6e Heldovac da nastavi sa radom odnosno izgradnjom

bazena,jer imamo sredstva odobrena ve6 od proSle godine. Ulazimo u jesenski period, sezonu

da se kad je ovaj pristupni put uraden prije mjesec i po da se pristupilo izgradnji bazena, moglo

se da se ne raspisuje ponovo javna nabavka za taj pristupni put, bilo je ljeto, suho ovako kako

svi znamo bez padavina. Ja sam ubijeden poSto sam na terenu bio dva puta izlazio, ako se u

narednom periodu, narednih 10, 15 dana, mjesec, ne krene sa izgradnjom bit 6emo primorani,

sad su ve6 drugadiji uslovi da 6e se morati dodatno raspisivati javne nabavke za pristupni put ,

sigurno jo5 10, 15,20 hiljada km. Da smo to radili ljetos ne bi trebalo, ali evo ako se ito mora

samo da se zavr5i. Pa me zanima kad 6e sluZba da mi odgovori, pismenim putem bih radije,

ako moZe i usmeno sad, ali i pismenim. Kad se planira nastaviti, je li neko kontaktirao

Heldovac kad nastavljaju, jer njemu ve6 godinu dana ima potpisan ugovor. Nekih stotinjak

hiljada i neSto ja mislim nije realizovano, to su ta dva bazena po 100 kubika. Toliko.

Haris Hodiid
P".d-.tr Irricijativa za dono5enje Odluke o izgradnji pje5aike staze na Setali5tu pored

hotela Kristal u ulici Hasana Kjafije Pru5iaka
Po5tovani na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavrdovill u ime Kluba

vije6nika Socijaldemokratske partrje BiH u Gradskom vije6u Zavidovi6i podnosim inicijativu

za dono5enj. Odluk. o izgradnji pjesadke staze na SetaliStu pored hotela Kristal u ulici Hasana

Kjafrje Pru5daka.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

oBRAZLOZnN"lf u kako slijedi :

Setali5te pored hotela Kristal u ulici Hasana Kjaf,rje Pru5dak predmet je destih sajamskih izliibi
i posjete velikog broja gradana kako doma6ih, tako i drugih lokalnih sredina.

Tiengtna asfaltna poAtogu ovog Setali5ta je u jako loSem stanju i lo5a je ,,slika" na5e lokalne

zajednice onima to;i posleeujuiajamske izloZbe kao i gradanstvu koje svakodnevno Seta ovim

dijelom ulice.
Rlkonstrukcija ulice hotela Kristal zahtijeva izgradnju pje5adke sttve u duZini od cca 150 m na

potezu od mosta,,Duga" do mosta,,318 Brdske brigade".

Sredstva za realizacrju ove inicijative predvidjeti BudZetom Grada Zavidovi6i 2a2024. godinu

u iznosu od 70.000,00 KM.
S po5tovanjem,
Haris HodZid
Predmet: Vije6niiko pitanje
Jedno vije6nieko pitanje uirn.no, moZe naravno i odgovor usmeni, ako ne onda pismeno.

Obzirom da su mandati dlanova Savjeta MZ na podrudju Grada Zavidovili istekli i da jos

uvijek gradska uprava, nadleZna sluZb, odnosno komisija nije raspisala nove izbore za dlanove

MZ, poitaugam pitanie kada, zaSto nisu raspisani novi izbori? Zaito i kada imaju u planu da se

raspi5u novi izbori za dlanove Savjeta MZ.

Muikid Admir
Predmet: Vije6niiko pitanje (1)

Postovani, .ri ornor., elana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovidi, kao vije6nik

Gradsko g vij e6a postavlj am vij ednidko pitanj e
6

cradZavidovi6i,UlicaSaf'vet.begaBa5agi6abroj9,.72220Zavrdovi6i
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U skladu sa vijednidkim ovlastima zatralit 6u odgovor na pitanje zaSto se ne raspisuju javni
pozivi za sanaciju mjesnih zajednica dru5tvenih domova buduii da je kantonalni nivo vlasti
zainteresovan za tu vrstu saradnje i da postoje odredene vrste garancija da se u narednom
periodu ostvari finansijski transfer za sanaciju dva druStvena doma u mjisnim zajednicama. U
kontaktu sakantonalnim nivoima vlasti smo dobili uvjeravanja da 6L novac titi prebaden
ukoliko grad raspi5e poziv za sanaciju dru5tvenih domova.

Predmet: Vijedniiko pitanje (2)
Po5tovani, na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi1i. kao vije6nik
Gradskog vij e6a postavlj am vij e6nidko pitanj e
Pitanje upu6ujem na SluZbu za upravu civilne za5tite da nam predstave IzvjeStaj o sanaciji Steta
nastalih kao posljedica prirodnih katastrofa i klizi5ta u periodu 2014. -ZOZZ. godine. IzvjeStaj
bi trebao da sadrZi osnovne informacije o mjestu na kojerr, je sanacijaobavljena, razlozima koji
su proizveli materijalnu Stetu, vlasniku objekta na kojima je sanacija ostvarena kao i iznosu i
vrsti sredstava uloZenih u postupku sanacije Stete.

Predmet: Vijedniiko pitanje (3)
Po5tovani, na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii, kao vijeinik
Gradskog vij e6a postavlj am vij ednidko pitanj e
Vije6nidkim pitanjem obradam se nadleZnoj sluZbi grada da nam dostave informaciju o
planovima legalizacije i prostornog planjenja javih puteva nad kojima do sad ni.le provlden
imovinsko-pravni postupak obzirom da se radi uglavnom o putevlma u seoskim sredinama.
Molim da se u izvje5taj uvrste svi putevi u na5em gradu nad kojima do sad nije proveden
navedeni postupak uknjiZbe, zbirna duZina puta koji nije legalizovan, kao i informacija o
razlozima zvog kojih postupak nije proveclen.

Skeii6 Semsudin
Predmet: Inicijativa
Dono5enje Odluke za promjenu procedure Rasprava po vije6niikim inicijativama i
naiinu na koji se iste usvajaju
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda podnosim inicijativu za dono5enje
Odluke za promjenu procedure Rasprava po vijednidkim inicijativama i naeinu na koji se isie
usvajaju.
Ved duZe vrijeme vijednidke inicijative sve vi5e postaju razlogom naruSavanja odnosa
Gradonadelnik - Gradsko vije6e, a takode i odnosa izmedu vijednika. Kada se usvojl ve6ina je
,,tijesna". MiSljenja Gradonadelnika su vedinom ,,ne treba prihvatiti", a kada .. urroj.
uglavnom se ne realizuju.
Zat nije apsurdno da se vije6nik mora izjasniti,a da pri tome ne moZe reii zbog dega, niti moZe
da duje miSljenje drugih prije nego se odludi.
Pogledajmo jedan tipidan primjer, a ima ih na desetine.
Na dnevnom redu 16. sjednice28.07.2023.godine imali smo inicijativu za formiranje Javnog
komunalnog preduze6a,,Grijanje" d.o.o. Zavidoviii. Kako glasati za ili protiv?

- Bez ijednog relevantnog podatka od relevantnog subjekta
- Bez mogu6nosti da o tome kaZem bilo Sta
- Bez da dujem mi5ljenje o tome od vije6nika, uprave, nadleZne sluZbe ...

Brojni su primjeri prihvatanja ili odbijanja inicijativa bez rasprava.
Zbog toga vratimo u poslovnik obavezu rasprava i usvajanja inicijativa na osnovu
konstruktivnih rasprava.
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Predmet: Inicijativa
Donolenje Odluke o subvencioniranju tro3kova lijeienja djece i mladih oboljelih od

malignih bolesti (hema-onkolo5ki pacijenti) u iznosu od 1000 KM po pacijentu godi5nje

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a podnosim inicijativu za

subvencioniranje tro5kova lijedenja hemato-onkolo5kih pacijenata (djece i mlaih) Grada

Zavidovi6i.
Usvajanjem ovakve Odluke djeca i mladi hemato-onkolo5ki pacijenti ostvarili bi subvenciju u

iznosu od 1000 KM godi5nje za svakog pacijenta.

Naime, prema nezvanidnim podacima kojima raspolaZem (duvajudi njihovu privatnost), ovom

trenutku na podrudju Grada Zavidoviii postoji oko petero djece koja se vode kao hemato-

onkolo5ki paiijentii koji svoje lijedenje i kontrole obavljaju na Hematoonkolo5kom odjeljenju

Pedijatrijske klinike Univerzitetskog klinidkog centra u Sarajevu. Tadan broj hemato-

ont otoSlin pacijenata mogu6e je po zahdevu dobiti od JU ,,Dom zdravlja" Zavidovi6i, a da ih

ima oko pet moja je procjena.

Lijedenje od ovl bollsti j" ,"o-u dug, teZak i traumatidan proces, koji zahtijeva kontinuiranu i

dugotrajnu izolaciju djeteta od dru5tva.

Nlitrova borba je borba za cijeli Zivot i nadin Zivota se od uspostavljanja dijagnoze potpuno

mr.;en;a. Lijedenje je dugotrajno i mukotrpno i zahtijeva pored lijedenja citostaticima primjenu i

drugih lijekova, operativne zahvate, stalne kontrole i psiholo$ku pomo6.

Budu6i du r. mnogi lijekovi ne mogu dobiti u domovimazdravlja i da se mnogi nalazi ne

mogu uraditi., doirorirnazdravlja riti nu Pedijatrijskoj klinici, roditelji su primorani raditi

naliza u privatnim laboratorijama, dak i u inostranstvu i kupovati lijekove, Sto iziskuje

ogromne troSkove koje roditeSi n. mogu podnijeti. Dodatne tro5kove predstavljaju i stalni

odlasci na kontrole u kliniku Univerzitetskog klinidkog centra u Sarajevu'

Nadin Zivota se potpuno mijenja i u smislu iitrane koja mora biti kvalitetna, jer se djeci moraju

omoguiiti zdraie o.gunrt . namirnice, vitamini i drugi razni suplementi koji ie im pomoci

tokot lijedenja, ali i kasnije nakon zavr5etka lijedenja, a sve to mnogo koSta'

posljedice bolesti, ali i posljedice lijedenja, posebno hemoterapije, javljaju se i godinama

nakon prestanka lijedenja, ie 1e a;eci potreban stalan medicinski nadzor i pra6enje'

Zbog wega navedlnog piedlaZem da se iz BudZeta gradaizdvoje novdana sredstva koja 6e biti

nu*J.n;.ia djeci i ,ituai*u i koja 6e pomoii njihovim roditeljima da se lakSe nose sa

finansijstim tiSkodama i sa svim onim lto ove bolesti nose sa sobom'

Smatram da moramo pokazati odgovornost i solidarnost sa ovom djecom i njihovim

roditeljima, moramo pokazati da nisu sami i staviti ih u vrh prioriteta'
potrebna sredstva zi realizacrju inicijative predvidjeti u procesu usvajanja BudZeta Grada za

2024. godinu.

Predmet: Vije6niiko Pitanje (1)

Na osnovu dlana g. i g7. poslovnika o radu Gradskog vije6a postavljam vijednidko pitanje:

Kada 6e biti usvojen i donelen Dokument izmjena i dopuna Regulacionog plana ,,LUKE"

Zavidovi6i?
OBRAZLOZPNTT,:
Davne 2018. godine, preciznije 31.01.2018.godine, Op6insko vije6e Zavidovi6i ("SluZbeni

glasnik Op6ine Zavidovi6i", broj 5/08 i 5al08) donijelo je

ODLUKU
O pristupanju izradi izmjena i dopuna Regulacionog plana,,LUKE" Zavidovi(i'
predvideni rok za rrruiu izmjena i dopina R"grluliottog plana je 6 (Sest) mjeseci od dana

usvajanja odluke.
Na apriiskoj sjednici ove godine, Sto je viSe od 5 godina od

dopune plana, usvojili smo NACRT DOKUMENTA'
8
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Bili smo apsolutno jednoglasni i na taj nadin vrlo jasno smo pokazali da znamo kolika je
vaZnost usvojenog dokumenta.
Utrkivali su se za govomicom vije6nici razliditih opcija kako bi dosli do politidkih poena.
Danas, gotovo 6 godina od usvajanja odluke za donoSenje tog doku-"ntu, a 5 mjeseci nakon
usvajanja nacrta, opet tapkamo u mjestu. Zaito?
Je li zbog toga Sto nemamo saglasnost Zavod,azaurbanizami prostorno uredenje ZDKantona?
Je li iko odgovoran zato sto ovaj dokument nije usvojen u roku 6 godina? 

J

Zbogtoga Sto dokumenta nema izostala je ilnvesticija milionski vrijednosti sa novcem vi5ih
nivoa vlasti i novcem iz gradskog BudZeta.
Hoie li neko i na narednim izborima ubirati politidke poene ili 6emo konadno definisati status
ovog projekta?

Predmet: Vijedniiko pitanje (2)
Na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a postavljam vijednidko pitanje:1' Ima li Gradska uprava rjesenja kako zastiti i iskoristiti vlastiio gradevinsko zemljiste na

lokalitetu Poslovne zone Majdanska polja oznadena sa:
k.d. 2l I ukupne povrSine 4207 m2
k.(,.209/l ukupne povr5ine 4246 m2
k.(,.20313 ukupne povr5ine 1534 m2
k.L 216/12 ukupne povr5ine 1016 m2
k.(,.216/7 ukupne povrSine 696 m2
k.(,.21616 ukupne povrSine lg27 m2

luobezbijedikolskipristupidaseputemjavnog
konkursa izvrSi prodaja?

3' Da li 6e blagovremeno biti sprovedene sve radnje koje de obezbijediti za5titu od gubitka
prava vlasniStva po osnovu Zakona o stvamim pravima, elan 58.(stcanje dosjetoser; i
dlan 59. Gradnja na tudem zemlji5tu.

4' Postoji li mogudnost da mi odgovori urbanistidko - gradevinski inspektor?

Posjetit 6u vas da.je u toku ili je ve6 zavrsen sudski postupak protiv grada kao vlasnikagradevinskog zemlji5ta upravo na ovom lokalitetu.
Postaje sve izvjesnije da 6e takav i slidni postupci biti naSa svakodnevnica u budu6nosti.
Na temelju rezultata pravosnaZnog rje5enja ouog rpou temeljit 6e se obrazloZenja tuzitelja iodbrane u sljede6im sporovima.
Koristim priliku da jos jednom podsjetim nadleZne da pazljivo pripreme tadku dnevnog reda,stanje imovine u vlasni5tvu grada nu oktobu.skoj sjednici.

PRILOG:
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Latifovid Ramiz
Predmet: Vijedniiko pitanje
Kada ie biti odrZani izbori za dlanove Savjeta MZ, jerje istim istekao mandat, a i dalje djeluju
i rade u svojim mjesnim zajednicama.
Da li oni dalje mogu obnaSati funkciju dlana SavjetaMZ, ako je odgovor da mogu, molim
pismeno da mi odgovorite na osnovu kojeg dlana Statuta, jer mandat dlana Savjeta traje 4
godine, od dana odrZavanja izbora, azmli izbori odrZani su u julu 2019. godine.

Po5tovani vije6nici i ostali u ovoj sali. Pitam da li Centar za mentalno zdravlje ima SOS
telefon? Prepoznajete sigurno zbog dega pitam. Ve6ina gradova ima takav telefon u sklopu sve
udestalijeg nasilja u porodici i zbog sve udestalijih zlodina koji su psiholoske naravi. Iz ovog
pitanja proizlazi i inicijativa ako nema takav telefon, a ona 6e glasiti da Centar za mentalno
zdravlje u skladu sa joS nekim institucijama kao Sto je CZR, eventualno odjel psihijatrije,
tragom onog Sto imaju slidne institucije, odnosno opdine i mi u Zavidovi6i*u pltiSirno, takav
jedan oblik pomo6i gradanima u tim urgentnim situacijama koje se naZalost nu.1e.S6. deSavaju
u nodnim satima, u vremenu kad ne rade institucije itd- Dakle jos jednom, pitanje, ako nemalz
njega proistide inicijativa da Centar za mentalno zdravlje pokrene iukuu telefon u na5em gradu.

Admir Foinica
Predmet: Inicijativa za raspisivanje Javnog konkursa za uienike osnovnih i srednjih
Skola u obiljeiavanju znaiajnih datuma za drilavu i lokalnu zajednicu u pisaJju
literarnih radova.

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, inicijativu podnosim u
pisanom formi.
ObrazloZenje:
Posljednji Javni konkurs za udenike osnovnih i srednjih Skola u pisanju literarnih radova na
podrudju na5eg Grada bio je u novembru 2018. godine. S obzirom da imamo veliki broj mladih
ljudi koji piSu, rade na oduvanju pisane rijedi, ovo 6e im biti prilika da pokaZu svoj alenat, a
Grad Zavidoviii da pokaZe da nam je stalo do na5ih mladih.
Ovom inicijativom planirano je da javni konkursu pisanju literarnih radova za udenike
osnovnih i srednjih Skola bude detiri puta u toku jedne godine i to na sljede6e za sve nas bitne
datume:

l. l. mart - Dan nezavisnosti Bosne i Hercegovine
2. 15. april - Dan Armije BiH
3. 15. septembar - Dan Grada Zavidoviii
4. 25. novembar - Dan drZavnosti BiH

Novdane nagrade idiplome bi bile obezbijedene za tri prvorangirana udenika osnovnih i tri
prvorangirana udenika srednjih Skola i to na sljede6i nadin:
Prvo mjesto 150 KM
Drugo mjesto 100 KM
Treie mjesto 50 KM
Za realizaciju inicijative potrebno je obezbijediti
2400 KM bilo utro5eno za nagrade,a 600 KM
reprezentacije.
Sredstva za tealizaciju inicijative planirati BudZetom za 2024. godinu, a obavezu prijema i
pregledanja radova preuzet 6e UdruZenje ljubitelja i autora pisane-rijedi ,,Duga.. Zavid,ovi1i uz
podrSku profesora Bosanaskog jezika i knjiZevnosti koji rade u osntvnim i srednjim Skolama
na podrudju Grada Zavidovidi.
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Predmet: Inicijativa za rzgradnju spomenika ubijenoj djeci Zavidovi6a tokom agresije na

Republiku Bosnu i Hercegovinu u periodu 1992 - 1995. godine
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi6i, inicijativu podnosim u

pisanoj formi.
ObrazloZenje:
Saglasno naudnim nalazima i tumadenjima, medunarodno humanitarno pravo, kojeg su

prihvatile mnoge zemlje dlanice LIN-a, medu kojima je i Bosna i Hercegovina, prihva6eno je da

se osoba do navr5enih osamnaest godina Zivota smatra djetetom.

Za vrijeme agresije na Bosnu i Hercegovinu, na slobodnom podrudju zavidovi6ke op6ine

ubijeno je 2i djece. Od toga 12 djevoidica i 13 djedaka. Djeca su ubijana snajperima,

grunutu*u, minama na svim mogu6im mjestima: u stanovima, u blizini svojih kuda, bolnica, na

igrali5tima, na ulicama i drugim mjestima. Ubijena su djeca iz grada i 1 razliditih sela. U gradu

je ubijeno Sestero djece, a na seoskim podrudjima devetnaestero djece.

L cifju izgradnje kulture sje6anja, odnosno memoralizacije stradanja ubijene djece Zavidoviia,

smatiam da je-najmanje Sto moZemo da uradimo za ubijenu djecu naSeg Grada je oduvanje

sje6anja ,u nlit . S tim u vezi, smatram da je izgraclnja spomenika ubijenoj djeci Zavidovi6a

stroga duZnost na5eg druStva.

Lok"acija koja bi biia pogodnazaizgradnju spomenika je u ulici Mar5ala Tita, SetaliSte ispod

hotela Krisial, ukoliko ni;e izvodivo, naravno Grad Zavidovi6i moZe odrediti neku novu

lokaciju.
U razgovoru sa strudnim ljudima koji su ve6 radili slidne spomenike, za realizaciju ove

inicijative potrebno bi bilo izdvojiti 20.000 KM.
Sredstva zarealizaciju inicijative planirati BudZetom Grada Zavidovi6i 2a2024. godinu'
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Gradonaielnik - Ha5im Mujanovid
Koristim priliku da vas sve irdadno pozdravim. Krenut iemo od Hakije osmida vije6nidko

pitanje asfaltiranle puta Brezik-Lug-Memi6i, dakle 20.09. otvorene su ponude, slijedi i aukcija'

tako da 6e u ovih par dana biti zavrseni poslovi. Svakako tu grad uzima svoje ude36e kao i na

svim drugim projektima, tako da ne(emo biti izuzeti ni iz ovog projekta'

Kada je u pitanju vijedniiko pitanje Armina Imamovida, kante za zbtiniavanje komunalnog

otpada. Javno komr.rialno preduze6l ve6 udestvuje u javnom pozivu za nabavku kanti, tako da

vjerujem da 6e pokriti jedan dio tog vanurbanog d1"tu naseg grada i vjerujem da 6e biti

znadqalbroj kao sto je bilo i u prethodnom tom ciklusu, kada smo obezbijedili nekih 5000

kanti, za 2.500 doma6instava.

Sto se tide autobuske linije u toku je javni poziv za upravu, uskladivanje ili novi vozni red'

Kompletan taj vozni red je bio prilagoden u8enicima osnovnih i srednjih Skola, tako da 6emo

nastojati da se pokrije, zavisi kakvo bude interesovanje od autoprevoznika, dakle u toku je

kompletna ta procedtira i ona traje do kraja ovog mjeseca, tako da 6emo znati ko 6e biti taj neki

novi autoprevtznik ili 6e ostati Amy koji je bio stari prevoznik, koji nije radio'

Sto se tide Hamde Diini6a, njegovog pitanja, Feridovo bih preskodio' s obzirom da se radi o

inicijativi, a ne o pil"i". fr"rra"'DZ;i6- Vodovod Vozuda, izvodad radova je konadno u5ao u

izvodenje radova, dakie radi, na terenu je. Mislim da je u subotu sad usao' bilo je dosta tu

problema, upravo zbog tog puta, mi smo napravili gt.'ity, s obzirom na duZinu puta koji je

trebalo da se raspise, kako bi se doslo do bazena. tvtedutim islo se drugim putem, gdje nisu

rije5eni odnosi, tato aa, onda bismo otisli Jorz, izgubili bi i ne bi rijesili, dok ne bismo dosli

TfU.B



ovdje na vijede da proglasimo javni interes, pa pravimo taj put koji nam ne treba, tako da evo
skra6ena je procedura i izvodad je ve6, ja odekujem da ie rije5iti taj bazen, ono drugo je
zavrSeno.

Vije6nidko pitanje ovamo mandati i dlanovi Savjeta, Haris i Ramiz. Dakle, to 6e Samira
najvjerovatnije odgovoriti, ali ono Sto ja znam,jeste da smo mi tu radili procedure donoSenja
Statuta, pa zbog toga bismo eto na jedan jedinstven nadin sve to rije5ili kroz Statut,
najvjerovatnije da je zbog toga, ali evo vidjet iemo Sto se tide mandata, Samira je tu pozvanija
da moZe dati odgovor.

Sto se tide pitanja Skeji6 Semsudina Izmjene i dopune Regulacionog plana u nacrtu su pro5le,
materijal je kompletan, dakle u SluZbi za urbanizarn i one su trebale da pripreme, pomo6nik je
na bolovanju, a znate da smo deficitami sa ljudima. Naravno da to nije opiavdanji, ima dosta
je elemenata bilo za5to to nije uradeno do sad, bilo je problema i od iamog izvodada iz Banja
luke, ali uglavnom vjerujem da 6e na narednoj sjedniCi vijeda ve6 biti .ru-dr.uro. redu i taj
Regulacioni plan,,LIJKE". Toliko. Hvala.

Admir Foinica
zahv aljujem gradonadel niku. Gospodin Hakij a o smii zadovolj an odgovorom?
Hakiia Osmi6 - zadovoljan.
Admir Foinica - Gospodin lmamovi6 zadovoljan odgovorom?
Armin Imamovid - zadovoljan.
Admir Foinica
Gospodin Hamdo DZini6, je li treba pismeni
Hamdo Diinid - treba.
Admir Foinica
Gospodin Latifovi6 zadovoljan?
Ramiz Latifovi6 - pisani odgovor.

odgovor?

Admir Foinica
I gospodin Skeji6 Semsudin, zadovoljan?
Skeiid Semsudin - nisam zadovoljan, imam li pravo izati dakaZem za5to nisam?
Admir Foinica - Ne, pisani odgovor iete dobiti.

odriana dana 23.06.2023. godine

Admir Foinica
Da li ste.zadovoljni odgovorom ili imate dopunsko pitanje, Skejii Semsudin?
Semsudin skeiid - Nisam zadovoljan, imam dopunsko piia";e.
Admir Foinica - izvolite

ie+sudin Skeii6 - Nisam zadovoljan, odgovor je jedva polovidan, a odekivao sam da odjedino nadlezne osobe da.dobijem, to je urbanistiek6 - gradwinski inspektor, ali nisam isguran
da li on uop5te znazamoje pitanje.
Admir Foinica
Dobro, zahvalj uj em. Gospodi n Kaknj a5evi i zado vo lj an?
Ferid Kaknia5evid - Dopunsko pitanje za Dom zdiavlja. Ja sam u svom pitanju tra1io,moZda
sam ja i pogrije5io u formulaciji pitanja, rrazto sam spisak donirane op..-L, mislio sam uprincipu da se to odnosi na medicinsku opremu, ne na _, ne znam ni ja na kompjutere itd.
Medutim, dobro je da imamo uvid i u to. Volio bih da se ako moZe napravi restrikcija ovog
mog odgovora, u smislu da mi se samo jedan spisak medicinske op..-. koja je trenutno ufuknciji' ovo govorim iz tog razloga, smisao mog pitanja ijeste bio da ,, -."-nogi pacijenti
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pitali koliko je njihovo direktno ude56e i dak su podeli _ Dgmu zdravlja da se napla6uju usluge

na doniranim aparatima, Sto je stvarno van pameti. eak su i neke kolege po rje5enju

ministarstva dobili, dini mi se da ta formulacija nije do kraja jasna, dobili moguinost da rade u

Domu zdravljavan punog radnog vremena i da zaraduju, je li tako, a takode mnogi rade da se

razumijemo na donirunoj op..-i. MoZda ovo Sto ja pridam neko 6e re6i da nije istina, a mi

6emo ovo doderati do kraja. Evo recimo holter koji je tu naveden, holter je 24- dasovno

snimanje radal ritma srca. Znant da taj aparat ko5ta oko 4.000 KM, znam da je njegova cijena

80 KIvt i da nisu oslobodeni dak ni invalidi. Kad sam ja pitao da li sam ja osloboden kao RVI,

rekli su svi pla6aju,razlika 80 KM je velika, participacijazaiedan snimak holtera koji koSta

4.000 KM, a u donaciji je. Evo pogledajte, na6i iete tamo holter EKG. Mislim da je to
prevelika cijena. Ne kaZem da nesto ne treba naplatiti i moj smisao ovog pitanja, ja 6u ga

dovesti do 
"kraja, 

da vidimo koji je to spisak donirane opreme i koliko je ude56e direktno

pacijenata rru nji-u, te molim stoga da mi se uradi restrikcija ovoga spiska samo na medicinsku

opremu. Hvala.
Admir Foinica
Zahvaljujem, a prva dva pitanja da li ste zadovoljni odgovorom?

Ferid Kaknia5evid - zadovoljan
Admir Foinica - Samir Skeji6?

Samir Skeii6 - Odsutan.

Admir Foinica

prelazimo na odgovore na vije6niika pitanja sa 16. sjednice Gradskog vije6a Zavidovidi,

odriane dana 28.07.2023.godine

Da li ste zadovoljni sa odgovorom ili imate dopunsko pitanje, Zahid Avdidevi6?

Zahid Avdiievid - zadovoljan.

Admir Foinica
Skeji6 Samir, nije prisutan.

Skeiid Samir - odsutan.

Admir Foinica
Asim Sinanovii?
Asim Sinanovid - zadovoljan

Admir Foinica
Tuzli6 Fehim?
Tuzli6 Fehim - zadovoljan.
Admir Foinica
Haris HodZi6?
Haris Hodii6 - nrje zadovoljan.

Admir Foinica
Huskid Hasib? Nije tu.
Huskid Hasib - odsutan.

ZAPISNIK SAEINILA OVJERAVA SEKRETAR
GRADSK9G VIJECA

Samira Viffi/ip[ Pravnik
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Semsudin Skejii
Grodski vijeinik

-P r e d sj e d avaj u 6i G r a d sk oq v ije to -

P REDM ET: VIJ ECN ICKO P ITANIE

Nd osnovu ilonu 8. i 87. Poslovnika o radu Grodskog vijeio, postovljam
vijeeniiko pitanje:

KADA CE BITI USVOJEN I DONESEN DOKUMENT EMTENA I DOPTJNA

REGULACIONOG Pl/,NA,,LUKE" ZAVIDOVICI?

OBRAZLOZENJE:

Dovne 2078. preciznije j1.01.2018, godine , Opeinsko vijeie Zavidoviii
(,,Sluibeni gldsnik opiine Zavidoviii", broj 5/08 i 5o/O8) donijelo je

ODLUKU

o pristupanju izradi izmjeno i dopuna Regulacionog plono ,,LUKE" Zovidoviii.

Predvideni rok zo izradu izmjena i dopuno Regulocionog plona je 6 (iest)
mjeseci od ddna usvdjanje odluke.

Nd qprilskoj siednici ove godine , ;to je viie od 5 godina od ddnd pristupdnia
izrodi izmjene i dopune plano , usvojili smo NACRT DOKUMENTA.



Bili smo apsolutno jednoglqsni i na taj noiin vrlo josno smo pokozoli do
zn.rmo koliko je vainost usvojenog dokumento.

IJtrkivali su se zo govornicom vijeinici razliditih opciia kako bi doili do
politiikih poena.

Donos, gotovo 6 godina od usvajonja odluke za donoienie tog dokumento,

a 5 mjeseci nokon usvojanja nocrts, opet topkomo u miestu. Zoito?

Je li zbog togo ito nemomo soglasnost Zovodq zq urbanizam i prostorno
ureilenje ZD Kontono?

Je li iko odgovordn zato ito ovaj dokument niie usvoien u roku 6 godino?

Zbog togo ito dokumento nema izostalo ie i investiciio milionske vriiednosti
so novcem viiih nivoa vlosti i novcem iz grodskog Budieta.

Hoie li neko i no narednim izborima ubiroti politidke poene ili iemo konodno

definisati status ovog projekto?

Zovidoviii, septembar 2023. godine

Semsudiry\keii6
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SEMSUDIN SKEJIC
GRADSKI VIJECNIK
Septembar, 2 0 2 3. godine

P REDSJEDAVAJ U CI GRADSKOG VIJECA

P REDMET: Wj etniika inicij ativa
Donoienie odluke za promjenu procedure Ra.sprava po vijetniikim inicijativama i naiinu nakoji se iste usvajaju

Na osnovu ilana I09- Poslovnika o radu Grad,skog vijeta poclnosim inicijalivu za clctnoienje
odluke za promienu procedure o raspravi po viietitcitm inicijativama i naiinu na koji se iste
usvajaju.
Vet duie vriieme v-iietniike iniciiative sve viie postaju razlogom naruiavanja odnosaGradonaielnik-Gradsko vijete, a takode i odnosa izmedu vijetnika. Kada se usvoje vetina je
,,tijesna". Miiljenja Gradonaietnika su velinom ,,ne treba prihvatiti,,, a kada ,u urriiu
uglavnom se ne realizuju.

Zar nije apsurdno da se viietnik mora iziasniri, a da pri tome ne moie reti zbog iega, nitimoie da iuje miiljenje drugih prije nego se odluii.

Pogledajmo jedan tipiini primjer, a ima ih na desetine.
Na dnevnom redu 16. Sjednice 28.07.2023.godine imali smo inicijativu zaformiranje Javnog
komunalnog preduzeta ,,Grijanje" d.o.o. Zividoviti. Kako glasati za ilr pritrv?
-bez ijednog relevantnog podatka od relevantnog subjekta
-bez mogutnosti da o tome kaZem bilo ita
-bez da iujem miiljenje o tome od Wje1nika, tJprave, nadleine sluibe....

B_loini su primjeri prihvatania ili odbiianja inicijativa bez rasprava.
Zbog toga vratimo u poslovnik obavezu rasprava i usvajanja inicijativa na osnovu
konstrukt ivni h r aspr ava.

Semsudin Skejit



Sen,tsuotN sKEJr('
GRADSKI VIJECNIK
Septembar, 2023 .godine

-PREDSJEDAVAJUCI GRAD SKOG VIJECA

PREDMET: Vije6niika inicijativa
Dono5enje odluke o subvencioniranju tro5kova lijeienja djece i mladih oboljelih od
malignih bolesti (hemato-onkololki pacijenti) u iznosu od 1000 KM po pacijentu
godiSnje

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda podnosim inicijativu za
subvencioniranje tro5kova lijedenja hemato-onkolo5kih pacijenata (djece i mladih) Grada
Zavidovici.
Usvajanjem ovakve Odluke djeca i mladi hemato-onkolo5ki pacijenti ostvarili bi subvenciju u
iznosu od 1000 KM godi5nje za svakog pacijenta.

Naime, prema nezvanidnim podacima kojima raspolaZem (duvaju6i njihovu privatnost), u
ovom trenutku na podrudju grada Zavidovif postoji oko petero djece koja se vode kao
hemato-onkolo5ki pacijenti i koji svoje lijedenje i kontrole obavljaju na Hematoonkolo5kom
odjeljenju Pedijatrijske klinike Univerzitetskog klinidkog centra u Sarajevu. Tadan broj
hemato-onkoloSkih pacijenata mogu6e je po zahtjevu dobiti od JU Dom zdravlja Zavidovili, a
da ih ima oko pet moja je procjena.

Lijedenje od ove bolesti, je veoma dug, teZak i traumatidan proces, koji zahtijeva kontinuiranu
i dugotrajnu izolaciju djeteta od druStva.
Njihova borba je borba za cijeli Livot i nadin Zivota se od uspostavljanja dijagnoze potpuno
mijenja. Lijedenje je dugotrajno i mukotrpno i zahtljeva pored lijedenja citostaticima,
primjenu i drugih lijekova, operativne zahvate, stalne kontrole i psiholo5ku pomoi.

Budu6i da se mnogi lijekovi ne mogu dobiti u domovimazdravlja i da se mnogi nalazi ne
mogu uraditi u domovimazdravlja niti na Pedijatrijskoj klinici, roditelji su primorani raditi
nalaze u privatnim laboratorijama, dak i u inostranstvu i kupovati lijekove, Sto iziskuje
ogromne tro5kove koje roditelji ne mogu podnijeti. Dodatne tro5kove predstavljaju i stalni
odlasci na kontrole u kliniku Univerzitetskog klinidkog centra u Sarajevu.

Nadin iivota se potpuno mijenja i u smislu ishrane koja mora biti kvalitetna, jer se djeci
moraju omogu6iti zdrave organske namirnice, vitamini i drugi razni suplementi koji 6e im
pomo6i tokom lijedenja ali i kasnije nakon zavr5etka lijedenja, a sve to mnogo ko5ta.
Posljedice bolesti, ali i posljedice lijedenja, posebno hemoterapije, javljaju se i godinama
nakon prestanka lijedenja, te je djeci potreban stalan medicinski nadzor i pra6enje.

Zbog svega navedenog predlaZem da se iz BudLeta grada izdvoje novdana sredstva koja 6e
biti namijenjena djeci i mladima i koja 6e pomoii njihovim roditeljima da se lakSe nose sa
finansijskim te5koiama i sa svim onim Sto ove bolesti nose sa sobom.



Smatram da moramo pokazati odgovornost i solidarnost sa ovom djecom i njihovim
roditeliima, moramo pokazali da nisu sami i staviti ih u vrh prioriteta.

Potrebna sredstva za realizaciju Inicijative predvidjeti u procesu usvajanja BudZeta Grada za
2024.godinu.

Gradski vijecfik
. ft,"-,-,tq[: V,7'i
Semsudin Ske.jicl



Semsudin skejii
Grodski vijeinik

-Predsjedavdjuii G rod skog viieia-

PREDMET: WTECMEKO PITANIE

Nd osnovu Eldno 8. i 87, Poslovniko o rodu Grodskog viieia' postavliom

slij e de ie vije ini Eko pitoni e :

7, lmo li Gradskd upravo rieienie koko zd;tititi i iskoristiti vlostito
gradevinsko zemliiite no lokslitetu Poslovne zone Maidanskd Polid
oznaiena so:

k.i.277 ukuPne powiine 4207m2

k.i. 209/1 ukuPne Povriine 4246m2

k,i. 203/3 ukuPne Povriine 7534m2

k.i.276/72 ukupne povriine 7076m2

k.i.276/7 ukuPne Povriine 686m2

k.i. 276/6 ukuPne Povriine 7827m2

IJKUPNO: 73576m2

2. Dd ti je izvodtiivo da se za svaku parcelu obezbiiedi kolski pristup i da se

putem javnog konkurso izvtii proddid



3. Do li ie blagovremeno biti sprovedene sve rodnie koie ee obezbiiediti

zoititu od gubitko pravo vlasniitvo po osnovu zokona o stvornim

pravimo, il. 58. (sticanje dosieloieQ i il. 59. Gradnjo nd tudem

zemliiitu

4. Po=t91,' Li ttolucncsl da n t' adlo\tar i t'lr 5cnisir'db -J rcdev/n lkr '

'otiLt+or ''t ?
podsjetiiu Vas do je u toku iti ie vei zovrien sudski postupok protiv Grado kao

vlasnika gradevinskog zemlii1to uprdvo no ovom lokolitetu'

postoje sve izvjesnije da ie tokov i sliini postupci biti noio svokodnevnico u

buduinosti.

Na temelju rezultota provosnoinog rieienio ovog sporo temeliit ie se

obrazloienio tuiitelid i odbrone u sliiedeiim sporovimo'

Koristim priliku do ioi iednom podsietim nadleine da pailjivo pripreme todku

dnevnogreda,stanjeimovineuvlasniitvuGradonaoktoborskojsjednici,

Zavidoviii, septembar 2023' godine

jemsudin2\iii

8**4"V,;r.
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&SDP
Sccfjaldemokratska partiia Bosne i Hecogovine
Co{niangeroxpaycxa napnria 6ocxe n Xepqeroerxe

slqboda, jednakost, solida rnost

Datum :25.09.2023. god. BOSNA I HERCEGOVINA
}.EDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAY_IDOVICT
GRADSKO VIJE.E ZAVIDOVICI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavajudi

1. Predmet:vije6nidka inicijativa

Na osnovu dlana 8. te dlana 87. poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovici upucujem vijecnidku inicijativu
naslovljenu na strudnu sluZbu gradskog vijeca Zavidovici da zajedno sa nadleinirn sluZbarna sadini i uvrsti na

dnevni red na neku od narednih siednica Informaciju u sektoru kladenja i igara na sredu.

ObrazloZenje:Veliki broj gradana u zadnje vrijeme traLi da se o ovome raspravlja na vije6u navodeci da su
kladenle i kockanje u zamahu i da je za avaka mali grad preveliki brol mjesta gdle se ista rnogu obaviti, dime se

posljednidno doprinosi siroma5tlu i hronidnom stresu stanovni5tva.

Nisu potrebna sredstava za provodenje predmetne inici.iative.

)

Pred met : vij ecnicko pitanj e.

Na osnovu dlana 8. te dlana 87. poslor,nika o radu Gradskog vije6a Zavidovici upucujem vije6ni6ko pitarye
menadZmentu i direktorici JU Dom zdravlja Zavidoviii u kojemu traLim odgovor na rad i funkcionisanje rada
pojedinih sluibi.

Naime pismenim putem u anonimnom pismu od ,,grupe gradana-trudnice" i ,,grupe gradana-majke" traLi se od
mene da ukaZem na problerne koji postoje u nefunkcionisanju dvrje sluibe i to Sluibe za ginekologrju i

perinatologiju sa porodiliStem i pedijatriske sluZbe.

Ukratno problemi se odnose na nefunkcionalnost porodili5ta i problerni sa narudivanjem i dinamikom pregleda

na SluZbi za djedrye bolesti(4 pedijatra, prazni hodnici, a pacijenti se vracaju ttd...).

Uz vijedniko pitanje prilaZern i koprju navedenog pisma.

Vijednik : Ferid Kaknja5evic

,/-lt-. : l:
// ''-' ,?L'z'i"o'? ('n

Opdinska organizacija SDP BiH Zavidoviii OnurrncKa opraHh3aqnia CflII ErX 3aeu4oerhm

Sekretariiat Adresa: dr,Pinkasa Banta bb Tel; +387 {0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040
E-mail: qji111d i c i @ |l1[-r5-q.[q

sdP.ba

(zgrada,,Stare op6ine")
7222A Zavidoviti

facebook.com/sd pbihzavidovici
Bosna i Hercegovina

face book.com/sd p bih
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I,OS.,.OVANl DOK'fOItE OBII,,\CA\40 vAI\4 SE KA[) OPCINSKoM VlJllC]NlK! iDOt\01OItU D'\

i,AM itr{nZr:rvro NA Pttor}IEME KoJI PoSToiFr ti DoMU ZDI{AvLJA ZAvlDovlcl-

KAO STO VAi\{ JE POZNA-rO I.J DOIV'ILJ Z-DRAVLJA I'OSTOJI PORODII'ISTE KOjL' SE PINANSII{'\ 17-

1,AVODA.

t'0 nORODILISTIT PoS'rOJi SAlvlo ZA LiZlNlANic SREDS'IVA OD 4'1Y9DA' SADA S[1 SVt]

TI{LIDNICU Sal.lU ZA ZITNICU JtrR iN4 K;ZU DA VISENEMAJU UABICA I DA NE RADI'

NrJIl.rAcNo IMAJu, RADII ALr NEZNAJU or{GANrzovATI I RADrT'r. AKo FAr.t zAsTo Ntr l)t{t\'1tl

sn BIROA ftNr, KOJE SU GuDINAhtA NA CEKAIIJU ToC POSLA'

VI KAO OPC]INSKI VIJL,CNIK I DOKI'OR OD TE S'IRUKE MOLIMO VAS KAO GITTJPA GI1ADANA

(t'r{uDNlcA) DA NA VI.lECl..l POSTAVI'tE PITAN.Il" u vtlzl ovoc'

KAKO NL]STO DA POSTIJI.,4 I,ACIJENI,I SE NI., ZRRINJAVAJU INE DOI]UAJU PO.TRI]I}NTJ

IJSLUGTI, NF,GO SU PRIIPUS'I'b,XI,SAMI SEBI I SRI]CI.

PO*.OD KAD KRENE JL]L N4OGUCIT DA U 2I VHUKtJ JI1'DNA ZDIiAVSTVENi\ US'IANOVA NE

rr,toli pnuZrlr usr-tJGU A tMA eAK 2 LJEKAI{A GINoKoLoGA'

GRUPA GRADANA - IUA.IKE

NA DJl.rerJErv{ u D0MU zDI{AvLJA nvrAJU 4 pt DIJATRA KAD GoD sh' DODE H0DNICI sti I}I{AZNI

A PACIJl-lN'ft SE VRACAJU, MOiiA SENARUEITI.

pjgcn sA T'EiupERATuRCJt"{ po 3 DANA DovL.Du sE, I VRATE, DOBIJU T[-'RMIN'zA3-4 D"\NA'

KAK' RoDrrrrLJ ivrozE zNA", KAD cE sE DIJETE RA,II.LJETI I DA'fRAzI T DANA PRIJII

].ERiUIN?

K{OLIMO VAS DA OVA PITANJA POSTAVITE NA OPCINSKOM VIJECU JER JIJ CRAD ZAVII)OVICI

itSrrilVne nOxaa ZDRAVI.JA I MEn..UJII UPRAVU - DIREKTORA'

KAKO VAM MOZE PROCI IZVJESTAJ O POSI-OVANJU, A PACIJE'NT'I NEMAJU ADEKVATNLi

USt-UGU?
Nipi.icuJn sE svE I Sro rnrsA I Sro NE l-ltEllA'

Dr.Ferid Kakanjaievi6
L Jl.Gazi H Lrsref begova

72270 Zavidoviii
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sloboda. jedn*kost, solidarnost

Datum: 25.09.2023.

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. predsjedavajudi

Predmet: Inicijativa za donoSenje odluke o izgradnji pjeSadke staze na Setali5tu pored hotela
Kristal u ulici Hasana Kjahje PruSdaka

PoStovani,

na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovici, u ime Kluba vijecnika
Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vijecu Zavidovici podnosim INICIJATIYTJ za
donoSenje odluke o izgradnji pje5adke staze na Setali5tu pored hotela Krista u ulici Hasana
Kjafrje Pru5daka.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

OBRAZLOZE N.IBVI kako slij edi :

SetaliSte pored hotela Kristal u ulici Hasan Kjafije Pru5dak predmet je destih sajamskih izloLbi
i posjete velikog broja gradana kako domaiih tako i drugih lokalnih sredina.
Trenutna asfaltna podloga ovog SetaliSta je u jako lo5em stanju i 1o5a je "slika" na5e lokalne
zajednice onima koji posje6uju sajamske izloibe kao i gradanstvu koje svakodnevno Seta ovim
dijelom ulice.
Rekonstrukcija ulice ispod hotela Kristal zahtjeva izgradnju pjeSadke staze u duZini od cca. 150

m na potezu od mosta "Duga" do mosta "318. Brdske brigade".

Sredstva zarealizaciju ove inicijative predvidjeti BudZetom Grada Zavidovi6i za2024.godinu
u iznosu od 70.000,00 KM.

S poStovanjem,

Vije6nik SDP BiH

C u<-^ e'".- I (

Haris HodZic, dipl.oec.

Opiinska grganizacija SOP BiH Zaviduvidi OrLurNxcxa opraHti3aqNja CnQfl SraX 3aer'l,qaslahlt

3.trrt;)rii?lt Adresa: dr.Pinkasa Banta bb

izgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidoviii
Bosno i Hercegovina

Tel:.387 (O) 3: B7S-040

iax: +387 (O) 12 879-O4O

E-mail:' :i;;:J ii:i,.i,r:liij.,.:,Lii.ii

faceboo k. com/sd pbih

fa cebook.com/sdpbihzavidavici



Bosna i Hercegovina
Federacija Bosne i Hercegovine
Zenidkodobo1ski kanton
Grad Zavidovi6i
Gradski vijecnik Mujki6 Admir
Datum. 25.09. 2023. g .

Gradsko vijede Zavidovi6i
Gradonadelnik grada Zavidovi6i
N/ R predsjedavajuci gradskog vijeca
Prof. Admir Forjnica

Predmet: Vijeinidko pitanje

PoStovan i,

na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii, kao vijeinik

Gradskog vije6e postavljam vijeini6ko pitan.ie .

Vijedniikim pitanjem obraiam se nadleinoj sluibi grada da nam dostave informaciiu

o planovima legalizacije i prostornog planjenja javnih puteva nad kojima do sad nije

proveden imovinsko - pravni postupak obzirom da se radi uglavnom o putevima u

seoskimsredinama.MolimdaseuizvjeStajuvrstesviputeviunaSemGradunad
kojima do sad nije proveden navedeni postupak uknjiZbe, zbirna duiina puta koji

nije legalizovan, kao i informacija o razlozima zbog kojih postupak nije proveden'

Samostalni gradski viie6nik:



Bosna i Hercegovina
Federacija Bosne i Hercegovine
Zenidkodobojski kanton
Grad Zavidovi6i
Gradski vije6nik Mujkic Admir
Datum: 25.09. 2023. g .

Gradsko vije6e Zavidovi6i
Gradonadelnik grada Zavidovi6i
N/ R predsjedavaju6i gradskog vije6a
Prof. Admir Forjnica

Predmet: Vijedniiko pitan.ie

Po5tovan i,

na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi6i, kao vije6nik

Gradskog vijeie postavl.iam vije6nitko pitan.ie '

PitanjeupuiujemnaSluibuzaupravucivilnezaititedanampredstaveizvjeitajo
sanaciji 5teta nastalih kao posljedica prirodnih katastrofa i kliziSta u periodu 2014. do

2023. godina. lzvjeitaj bi trebao da sadrii osnovne informacije o mjestu na kojem je

sanacijaobavljena,razlozimakojisuproizvelimaterijalnu5tetu;vlasnikuobjektana
kojima je sanacija ostvarena kao i iznosu i vrsti sredstava uloienih u postupku

sanacije 5tete.

Samosta lni gradski vi.iednik:



Bosna i Hercegovina
Federacija Bosne i Hercegovine
Zeni6kodobojski kanton
Grad Zavidovi6i
Gradski vije6nik Mujkic Admir
Datum: 25.09.2023. g.

Gradsko vije6e Zavidovi6i
Gradona6elnik grada Zavidovi6i
N/ R predsjedavaju6i gradskog viie6a
Prof. Admir Forjnica

Predmet: Vije6nidko pitanje

Poitovani,

na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovidi, kao vijednik

Gradskog vijeie postavljam vijeinidko pitanje

U skladu s vijeinidkim ovlastima zatraiieu odgovor na pitanje zaito se ne raspisuju

javni pozivi za sanaciju mjesnih druStvenih domova buduii da je kantonalni nivo

vlasti zainteresovan za tu vrstu saradn.ie i da postoje odredene vrste garancija da

se u narednom periodu ostvari finansijski transfer za sanaciju dva druitvena doma u

mjesnim zajednicama. u kontaktu s kantonalnim nivoima vlasti smo dobili

uvjeravanja da 6e novac biti prebaden ukoliko grad raspiie poziv za sanaciju

druStvenih domova.

Samostalni gradski vijeinik:
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BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSN E IHERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVI.I

G RADSKO VIJE.E ZAVIDOVICI

Predsjedavajuii Gradskog vi.ieia

predmet: lniciiativa za raspisivanje Javnog konkursa za udenike osnovnih i srednjih ikola u

obiljeiavanju znaiajnih datuma za dr)avu i lokalnu zajednicu u pisanju literarnih radova.

Na osnovu ilana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii, lniciiativu podnosim u

pisa noj formi.

OBRAZTOZENJE :

posljednji .lavni konkurs za uaenike osnovnih i sredn.lih lkola u pisanju literarnih radova na podrufju

naieg Grada bio je u novembru 2018.god. S obzirom da imamo veliki broj mladih ljudi koji piiu, rade

naoiuvanjupisanerije.i,ovoieimbitipri|ikadapokaZuSVo,ltalenat,aGradZavidoviiidapokaieda
nam je stalo da nasih mladih.

ovom lnicijativom planirano je da javni Konkurs u pisanju literarnih radova za udenike osnovnih i

sredn.jih ikola bude aetiri puta u toku jedne godine, ito na sliedeie za sve nas bitne datume:

- 1. mart- Dan nezavisnosti Bosne i Hercegovine

- 15.aPril- Dan Armije BiH

- l5.septembar- Dan Grada Zavidoviii

- 25. novembar- Dan driavnosti BiH

Noviane nagrade i diplome bi bile obezbi.ietlene za tri prvorangirana uienika osnovnih itri

prvorangirana udenika srednjih Skola ito na sljededi na'in:

Prvo mjesto 150 KM

Drugo mjesto 100 KM

Treie mjesto 50 KM

Tarealizaciiulniciiativepotrebnojeobezbjeditisredstvauiznosuod3000KM'oddegabi2400KM
bilo utroieno za nagrade a 600 KM za troikove itampania diploma itro5kove reprezentaciie'

Sredstvazarealizaci.iulniciiativeplaniratiBudZetomza2024god.aobavezuprijemaipregledan,ia
radova preuzede Udruienie ljubitelja iautora pisane rijeii " Duga " 

Zavidovi6i uz podr5ku profesora

BosansogjezikaiknjizevnostikojiradeuosnovnimisrednjimSkolamanapodru.juGradaZavidoviii

Samostalni vij{nik u GV
Zavidoviii : 25.09. 2023.god.
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BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVI.I

GRADSKO VIJE.E ZAVIDOVICI

Preds.ledavajuci Gradskog vijeia

Predmet: lnicijativa za izgradnju spomenika ubijenoj djeci Zavidovida tokom agresije na

Republiku Bosnu i Hercegovinu u periodu od 1992-1995 godine'

Na osnovu alana 109. Poslovnika o radu Gradskog viieia Zavidoviii, lnicijativu podnosim u

pisa noj formi.

OBRAZTOZENJE : Saglasno nauinim nalazima itumaaenjima, medunarodno humanitarno pravo,

koieg su prihvatile mnoge zemlje dlanice UN, a metlu kojima je i Bosna i Hercegovina prihva6eno je

da se osoba do navrienih osamnaest godina )ivota smatra d.ietetom'

Za vrijeme agresije na Bosnu i Hercegovinu, na slobodnom podruiju zavidovi6ke opiine ubijeno je

25 djece. Od toga 12 d.ievojtica i 13 djedaka Djeca su ubijana snajperima' granatama' minama na

svimmoguiimmjestima:ustanovima,ublizinisvojihkuia,ubliziniikola,bolnica,naigraliStima,
naulicamaidrugimmjestima,Ubijenasudjecaizgradai18razliiitihsela.Ugradujeubijeno
Sestero djece, a na seoskim podrui.iima devetnaestero djece'

U cilju izgradnje kulture sjeianja, odnosno memoralizacije stradanja'u bijene diece Zavidovica'

smatram da je najmanje 5to moiemo da uradimo za ubijenu djecu na5eg Grada je oduvanie

sje6ania na njih. S tim u vezi smatram da ie izgradnja spomenika ubijenoj djeci Zavidoviia stroga

d uinost naSeg d ruitva.

LokacijakojabilapogodnazaizgradnjuspomenikajeuuliciMar(alaTita,ietaliiteispodhotela
Kristal,ukolikonijeizvodivo,naravnoGradZavidoviiimoieodreditinekunovulokaci'lu'

Urazgovorusastrudniml,iudimakojisuve6radi|isliinespomenike,zarealizacijuovelnicijative
porebno bi bilo izdvojiti 20000 KM.

Sredstva za realizaciju lnicijative planirati Budietom Grada Zavidoviii za 2024 god'

Samostalni vijeinik u GV
Zavidoviti : 25.09. 2O23.god.


